



SODI A BRILLIANT 2ND IN THE WSK SUPER MASTER WITH IRLANDO

SODI RACING TEAM 2018 - Press release n°3

The 2018 WSK Super Master Series has just ended at the fast circuit of Sarno with a very positive result for the Sodi Racing Team. Alex Irlando made the colours of the French team shine at the highest international level by climbing to 2nd place in the KZ2 category. With four Sodi ranked in the top 10 of the Championship, the French brand confirms its ambitions before the start of the CIK-FIA European Championship.

Organised at the very beginning of the season, in varied weather conditions, the WSK Super Master Series is one of the most relevant championships on the calendar, as the best KZ drivers and the top teams compete at four meetings in Italy. The

Sodi Racing Team, which had already won last year's 1st and 3rd places, confirmed the level of performance of its chassis, this time taking 2nd position in the Championship.



Meanwhile, the Sodi Racing Team has embarked on a development program in OK with the British driver Tom Joyner. Many lessons have already been learned from the early-season competitions, which will prove very useful for achieving medium-term ambitious goals.

The international calendar will now focus on the CIK-FIA European Championships, at the end of April at Sarno for the OK category, and especially at the beginning of May at Salbris for KZ and KZ2.

KZ2	Chronos	M1	M2	M3	Inter	Pre-Final	Final	Champ	Pts
Alex Irlando	4	3	2	2	2	1	2	2	247
Anthony Abbasse	7	7	7	8	8	8	7	8	87
Tom Leuillet	23	19	15	12	15	12	9	9	83
Adrien Renaudin	22	20	26	23	22	13	10	7	94



Young Alex Irlando has taken on a tough challenge against the most experienced champions. Arriving at Sarno in 3rd position, he showed an exemplary competitiveness during the entire weekend where the temperatures often exceeded 25°. Winner of the Prefinal, Alex climbed on to the second step of the podium in the Final, a first-class result that allowed him to take 2nd place in the Championship. Anthony Abbasse completed the team's success in 8th place while the young drivers of the Sodi CPB Sport satellite team Adrien Renaudin and Tom Leuillet managed to reach 7th and 9th positions. This remarkable performance allowed Sodikart to conclude with an enviable balance of four chassis in the top 10 of both the race and the Championship.





SODI, BRILLANT SECOND DE LA WSK SUPER MASTER AVEC IRLANDO

SODI RACING TEAM 2018 - Communiqué de presse n°3

La WSK Super Master Series 2018 vient de s'achever sur le circuit rapide de Sarno avec un résultat très positif pour le Sodi Racing Team. Alex Irlando a fait briller les couleurs de l'équipe française au plus haut niveau international en se hissant au 2e rang de la catégorie KZ2. Avec quatre Sodi classés dans le top 10 du championnat, la marque française confirme ses ambitions avant le lancement du Championnat d'Europe CIK-FIA.

Organisée en tout début de saison, avec des conditions climatiques variées, la WSK Super Master Series est l'un des championnats les plus relevés du calendrier puisque les meilleurs pilotes KZ et les grands teams s'y affrontent lors de qua-

tre meetings en Italie. Le Sodi Racing Team, qui s'était déjà illustré l'an dernier aux première et troisième places, a confirmé le niveau de performance de ses châssis en prenant cette fois la 2e position du championnat.



Parallèlement, le Sodi Racing Team s'est lancé dans un programme de développement en OK avec le pilote britannique Tom Joyner. De nombreux enseignements ont déjà été retirés des compétitions de début de saison qui vont s'avérer très utiles pour atteindre à moyen terme des objectifs ambitieux.

Le calendrier international va maintenant se concentrer sur les Championnats d'Europe CIK-FIA, fin avril à Sarno pour la catégorie OK, et surtout début mai à Salbris pour les KZ et KZ2.

KZ2	Chronos	M1	M2	M3	Inter	Pré-Finale	Finale	Champ	Pts
Alex Irlando	4	3	2	2	2	1	2	2	247
Anthony Abbasse	7	7	7	8	8	8	7	8	87
Tom Leuillet	23	19	15	12	15	12	9	9	83
Adrien Renaudin	22	20	26	23	22	13	10	7	94



Le jeune Alex Irlando a relevé un défi de taille en affrontant les champions les plus expérimentés. Arrivé à Sarno en 3e position, il a fait preuve d'une compétitivité exemplaire pendant tout le week-end alors que les températures dépassaient souvent les 25°. Vainqueur de la préfinale, Alex est monté sur la 2e marche du podium de la finale, un résultat de premier ordre qui lui a permis de prendre la 2e place du championnat. Anthony Abbasse complétait le succès de l'équipe en 8e position tandis que les jeunes pilotes du Team satellite Sodi CPB Sport Adrien Renaudin et Tom Leuillet réussissaient à atteindre les 7e et 9e positions. Ces performances remarquables offraient à Sodikart de conclure sur un bilan enviable de 4 châssis dans les 10 premiers aussi bien de la course que du championnat.

